

Date: 20 March 2022  
Ref.: CB/QSE/CA/MTA/151/zf-22

التاريخ: 20 مارس 2022  
الإشارة: CB/QSE/CA/MTA/151/zf-22

Mr. Nasser Abdullah Abdulghani  
Director of Market Operations & Control  
Qatar Exchange  
Doha - Qatar

السيد الفاضل/ ناصر عبدالله العبدالغني المحترم،،،  
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة  
بورصة قطر  
الدوحة - قطر

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

We enclose herewith the following News Release related to:

يسرنا أن نرفق طيه الخبر الخاص بالموضوع أدناه:

**"The Commercial Bank (P.S.Q.C.) Shareholders Approve Increase in Foreign Ownership Limit up to 100% "**

**"مساهمو البنك التجاري (ش.م.ع.ق) يوافقون على زيادة نسبة تملك غير القطريين في رأس المال إلى نسبة تصل حتى 100% "**

We kindly request you to publish on your website.

راجين من حضرتكم التكرم بالنشر على موقعكم.

Thank you.

لكم منا جزيل الشكر.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Joseph Abraham  
Group Chief Executive Officer

## The Commercial Bank (P.S.Q.C.) Shareholders Approve Increase in Foreign Ownership Limit up to 100%

**20 March 2022, Doha, Qatar:** Shareholders of The Commercial Bank (P.S.Q.C.) (“the Bank”) approved at the Extraordinary General Assembly (“the EGM”) on 16 March 2022, to increase the non-Qatari ownership threshold in the capital of the Bank up to 100%.

The EGM also authorized the Board of Directors to amend the Bank’s Articles of Association to read that non-Qatari investors may own up to 100% of the Bank’s capital subject to compliance with Qatar Central Bank’s related instructions.

The EGM approval follows the Ministry of Commerce and Industry’s confirmation of the approval of the Council of Ministers in its meeting dated 23 February 2022 to increase the non-Qatari ownership threshold in the capital of the Bank up to 100% and Qatar Central Bank’s approval to amend the Bank’s Articles of Association as stated above.

## مساهمو البنك التجاري (ش.م.ع.ق) يوافقون على زيادة نسبة تملك غير القطريين في رأس المال إلى نسبة تصل حتى 100%

20 مارس 2022 - الدوحة، قطر: وافق مساهمو البنك التجاري (ش.م.ع.ق) ("البنك") في اجتماع الجمعية العامة غير العادية الذي عُقد بتاريخ 16 مارس 2022 على زيادة نسبة تملك غير القطريين في رأس مال البنك لنسبة تصل حتى 100%.

وفوضت الجمعية العامة غير العادية مجلس الإدارة تعديل النظام الأساسي للبنك بحيث ينص على أنه يجوز للمستثمرين غير القطريين تملك نسبة تصل حتى 100% من رأس مال البنك، مع مراعاة الالتزام بتعليمات مصرف قطر المركزي ذات الصلة.

وقد أنتت موافقة الجمعية العامة غير العادية عقب تأكيد وزارة التجارة والصناعة على موافقة مجلس الوزراء في اجتماعه المنعقد بتاريخ 23 فبراير 2022 على زيادة نسبة تملك غير القطريين في رأس مال البنك حتى 100% وموافقة مصرف قطر المركزي على تعديل النظام الأساسي للبنك وفقاً لما جاء أعلاه.